
PREDLOG 
 

Z A P I S N I K 
 
 
seje Sindikalne konference tehničnih delavcev in organizatorjev v glasbeno scenski 
dejavnosti, ki je bila v torek, 13. januarja 2009 ob 13. uri v sejni sobi 5/III, V Domu 
sindikatov, Dalmatinova 4, Ljubljana. 
 
PRISOTNI:  
Tone Kuzma, SNG Drama, predsednik konference 
Emil Koprivc, GOML 
Tatjana Arrigler, GOML 
Marjana Zajc, Gledališki atelje SNG Opera in balet Ljubljana 
Mitja Ritmanič, Lutkovno gledališče Ljubljana 
Milan Vodopivec, SNG Nova Gorica 
Stojan Nemec, SNG Nova Gorica 
Doro Hvalica, Sindikat Glosa 
Blaž Verdir, Cankarjev dom 
Denis Miklavčič, Sindikat Glosa 
Vladimir Janc, Mestno gledališče ljubljansko 
Nedjeljko Ajder, Mestno gledališče ljubljansko 
Nadja Strajnar Zadnik, Mestno gledališče ljubljansko 
Janez Kocjan, GO Sindika Glosa 
Marko Simčič, Mestno gledališče ljubljansko 
Jožica Anžel, Sindikat Glosa 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI: 
Milan Goltes, SNG Maribor 
Gorazd Vever, SNG Maribor 
 
Odsotni predstavniki iz: 
SNG Opera in balet Ljubljana 
Slovenskega ljudskega gledališča Celje 
Lutkovnega gledališča Maribor 
Prešernovega gledališča Kranj 
Mladinskega gledališča Ljubljana 
 
Tone Kuzma je otvoril sejo in predlagal naslednji 
 
DNEVNI RED: 
 

1. Pogovor o rezultatih dosedanjih pogajanj za nov plačni sistem  (skupina G in J) 
2. Imenovanje predstavnika konference v pogajalski skupini za spremembe in dopolnitve 

Kolektivne pogodbe za kulturne dejavnosti 
3. Predstavitev predloga za spremembe uvrstitev tehničnih in organizacijskih delovnih 

mest v plačne sistemu 
4. Razprava in dogovor o novem vodstvu oz. volilni seji 
5. Razno 
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Predsednik je poudaril, da je bila pobuda za sklic dana na zadnji seji glavnega odbora, 
predvsem zaradi tega, da bi konferenca imenovala svojega predstavnika v pogajalsko skupino 
za spremembe in dopolnitve KP za kulturne dejavnosti in z namenom, da bi se predstavniki 
konference intenzivneje vključili in s predlogi znotraj svojih zavodov pripomogli k 
argumentiranim pogajalskim izhodiščem za plačno  skupino J, kjer je bilo ugotovljenih največ 
anomalij in nepravilnosti.  
 

Točka 1 
 

Pogovor o rezultatih dosedanjih pogajanj za nov plačni sistem  (skupina G in J) 
 
Pogajanja se nadaljujejo že v ponedeljek, je poudaril Doro Hvalica. Seznanil je z zadnjimi 
dogodki, o pogovoru vseh sindikatov javnega sektorja pri predsedniku vlade in o  namenu 
vlade  o zamrzniti izplačil že izpogajanih  delov za odpravo plačnih nesorazmerij. 
 
Janez Kocjan, ki je v pogajalski skupini sodeloval kot namestnik člana za področje kulturnih 
domov in skladov pa je pojasnil, kako so pogajanja potekala in zakaj je prišlo do tega, da je 
plačna skupin J v vseh dejavnostih  podcenjena. Eden od glavnih vzrokov je bil tudi ta, da so 
pogajalce zavezovala razmerja primerljivih poklicev v KPJS. 
 
V razpravi so sodelovali: Tone Kuzma, Marko Simčič, Milan Vodopivec, Janez Kocjan. 
 
Stališča in ugotovitve: 
 

 Vsi zaposleni so na osnovi pogajanj prejeli anekse k pogodbam o zaposlitvi, ki 
pomenijo individualno pravico in so v celoti iztožljivi. 

 
 Dogovor pogajalske skupine sindikatov javnega sektorja je tak, da se na predlog vlade 
za spremembo KPJS odzovejo v 30 dneh in ne v 60 kot to določa KP. Če bo predlog za 
spremembo dinamike izplačil iz septembrskega roka preložen za eno leto in ostali dve 
izplačili do dokončne izravnave plačnih nesorazmerij na leto 2011, ga bo večina 
sindikatov javnega sektorja odklonila. O odlogu septembrskega izplačila so se 
pripravljeni pogajati v Konfederaciji sindikatov javnega sektorja, kamor sodi tudi SVIZ, 
vseh ostalih 25 sindikatov, ki sodeluje v pogajalski skupini, dinamiko spoštuje. Na 
predlog Glose so  že  sprejeli skupno stališče, da v sedanji krizi lahko prispevajo na ta 
način, da se plače ob eskalaciji ne dvignejo ali pa se znesek dviga prepolovi. Tak način 
bi bil bolj pravičen za vse in bi pomenil zmanjšano rast plač  vsem enakomerno. Eden 
od predlogov vodje pogajalske skupine za rešitev iz krize,  so tudi zadolžnice. 

 
 V nekaterih zavodih, v Cankarjevem domu zagotovo, so izkoristili točko iz dogovora 
pogajalske skupine  na nivoju dejavnosti, da se sme za tista delovna mesta , ki jih ni v 
katalogu,  poiskati primerljiva delovna mesta znotraj kataloga. Tako so rešili tiste, 
katerih delovno mesto ni bilo dovolj ocenjeno in poiskali ustreznejše znotraj celotne 
skupine J. Nekaterih delovnih mest ministrstvo sicer ni potrdilo, tako da so jih finančno 
pokrili iz lastnega prihodka. 

 
 V Mladinskem gledališču so uvrstili svojega lektorja na delovno mesto gledališki lektor 
oblikovalec in je tako dobil za 4 plačne razrede višjo osnovo. Tega jim ni uspelo v 
MGL, ker so naleteli na nasprotovanje uprave. 
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 Izplačilo regresa za letni dopust zaenkrat ni vprašljivo, saj je pravica do izplačila 
zapisana v ZDR in Kolektivni pogodbi, kar pomeni, da bi o kakršni koli drugačni 
nameri morali o spremembi zakona odločati v parlamentu, o spremembi v KP pa s 
socialnim dialogom. Zelo verjetno pa je, da bomo morali pristati na višino, ki je bila 
izplačana lansko leto. 

 
1.  S K L E P : 
 
Sindikalna konferenca predlaga glavnemu odboru sindikata Glosa sprejem sklepa, da 
sindikalni zaupniki v zavodih od strokovni služb zahtevajo podatke o izplačilih aprilskih 
plač in izplačilih novembrskih plač 2008 po delovnih mestih in ugotovijo razlike. 
Podatke bi uporabljali interno in jih kasneje primerjali s tistimi, ki jih bomo dobili z 
Ministrstva za kulturo. 
  

Točka 2 
 
Imenovanje predstavnika konference v pogajalski skupini za spremembe in dopolnitve 
Kolektivne pogodbe za kulturne dejavnosti 
 
Pogajanja moramo nadaljevati v skladu z rokovnikom, je pojasnil Doro Hvalica. Najprej 
zaradi treh elementov: ureditve statusa prvakov, plačevanja nadomestila za delo sindikalnim 
zaupnikov in imenovanja odbora za razlago KP.  Pričakuje se, da bi ta vprašanja rešili v nekaj 
pogajalskih krogih in podpisali aneks, potema pa pogajanja nadaljevali o vseh ostalih 16 
elementih, začenši z naborom in predlogi za plačne korekture. 
 
Pobuda glavnega odbora  je, da  bi bil član pogajalske skupine Janez Kocjan, ki je doslej to 
delo kot namestnik dobro opravljal, bil objektiven in vztrajen. Bil je edini v PS, ki je svoje 
predloge tudi v pisni obliki in zelo argumentirano pripravil, kar je v pogajanji izjemno 
dragoceno. 
 
2.  S K L E P: 
 
Sindikalna konferenca je soglasno imenovala Janeza Kocjana za člana pogajalske 
skupine za spremembe in dopolnitve KP za kulturne dejavnosti, v kateri bo zastopal 
interese plačne skupine J oz. zaposlene na tehničnih in organizacijskih delovnih mestih.  
 
 

Točka 3 
 
Predstavitev predloga za spremembe uvrstitev tehničnih in organizacijskih delovnih mest v 
plačnem  sistemu 
 
Sindikalna konferenca je podprla predlog Janeza Kocjana, da se glede na vladni predlog 
plačna skupina J razširi za tista delovna mesta, ki še vedno manjkajo v katalogu. 
 
Takoj, ko se zaključijo pogajanja za vse tri najnujnejše elemente, sindikalna stran pripravi 
predlog za spremembo nabora delovnih mest. 
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3.  S K L E P 
 
SZ naj iz svojih okolij posredujemo pozitivne rešitve. Gre za pozitivne izkušnje pri 
uvrščanju na prva oz. za delavce ugodnejša delovna mesta. Pogajalska skupina 
potrebuje predlog delovnih mest, ki so že bila sistemizirana, in jih ni v katalogu ali pa so 
in so prenizko ocenjena.  
 

Točka 4 
 
Sindikalna konferenca je po razpravi in izraženi želji dosedanjega predsednika, da je 
prezaseden in ne more intenzivno sodelovati pri delu konference odločila, da za novega 
predsednika konference evidentira Janeza Kocjana, za člane IO pa: Eda Kocmurja, SNG 
Drama, Stojana Nemca, SNG Nova Gorica in Vlada Janca, MGL in Gorazda Vevra, SNG 
Maribor. Predlogi se v roku enega meseca do  volilna seje še dopolnijo. Priporočljivo bi bilo, 
da je iz vsakega gledališča sodeluje po en član tehničnega sektorja. 
 
 

Točka 4 
 
Razno 
Razpravljali so: Janez Kocjan, Nedjeljko Ajder, Milan Vodopivec, Stojan Nemec, Blaž 
Verdir, Tone Kuzma, Doro Hvalica, Marko Simčič, Marjana Zajc, Tatjana Arrigler in Mitja 
Ritmanič. 
 
Predlogi, priporočila, ugotovitve: 
 

 Sindikalni zaupniki naj v svojih računovodskih službah preverijo odtegovanje članarine 
članom sindikata. Višina članarine je v skladu z veljavnimi akti Sindikata Glosa en 
odstotek od bruto plače posameznika.  

 
 Ker so izplačila dodatkov urejena v Kolektivni pogodbi javnega sektorja, ki nekatera 
izplačila, ki so bila prej urejena v kolektivni pogodbi za kulturne dejavnosti, 
onemogoča, bo ob odprtju KPJS po volji vlade, priložnost tudi za sindikalno stran, da 
predlaga spremembe. Gre za dodatek za težje delovne pogoje in druge pogoje iz KP za 
kulturne dejavnosti, ki so specifični za področje kulture.  Nekateri poklici v kulturi so 
takšni, da lahko pride do okužbe, zato o treba razmisliti tudi o tem dodatku. 

 
 Zaupniki naj vodstva zavodov opozorijo na  39. člen KPJS, ki  omogoča, da se 
oblikujejo merila za dodatke za nevarnost in posebne obremenitve, ki so zapisne v 39. in 
40. členu. Treba je opredeliti nevarnosti, ki so bile opredeljene z oceno tveganja na 
podlagi Zakona varstvu o zdravju pri delu. Ocena tveganja je podlaga tem merilom. Za 
vsako delovno mesto je opredeljeno, katere so nevarnosti pri tem delu in koliko so 
ovrednotene. Število tako ovrednotenih točk bi bilo lahko merilo za izplačilo dodatkov, 
ki bi jih dodatno vnesli v KPJS.  

 
 Čim prej je potrebno pripraviti predlog o enotnih merilih in ravnanju pri evidentiranje ur 
in izplačevanje stroškov za gostovanja. Stališče Sindikata Glosa  je, sklicujoč se na 
ZDR, popolnoma jasno. V čas gostovanja se šteje prihod na delo in ves čas, ki ga 
delavec prebije na gostovanju, dokler se ne vrne v zavod. 
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 Večdnevna gostovanja pomenijo dejansko opravljene ure dela oz. če se dela krajši čas 
se prizna 8-urna delovna obveznost. 

 
 Pripraviti je treba Pravilnik, ki bo za vse zavode enotno urejal plačilo in merila za delo  
na odprti sceni. 

 
 Število članstva upada, saj je vedno več takih, ki ugotavljajo, da imajo brez plačevanja 
članarine na koncu enake pravice in ugodnosti, kot tisti, ki članarino plačujejo. Tudi v 
Evropi je tendenca, naj se krči število članov, da bo ogrožen socialni dialog. V pripravi 
je predlog po vzoru italijanskih sindikatov, da bi delodajalce zavezali k članarini za 
vsakega zaposlenega, ki bi moral plačati sindikatu zato, ker delo opravlja tudi zanj. 
Predlog je ena plačana bruto ura na letni ravni na vsakega zaposlenega za sindikat. 

 
 Kartica ugodnosti ni dosegla pričakovanj in je slabo uporabna. Eden od članov je hotel 
v Semiču izkoristi ugodnosti kartice, pa so ga zavrnili, češ, da ob sobotah in nedeljah ne 
velja. Na Koroškem pa so mu celo rekli, da velja samo za člane z njihovega območja. 

 
 Seminarja v Milanu, ki ga organizira Euro MEI 13. in 14. marca se bo udeležil Janez 
Kocjan.  

 Na seminarju se bodo srečali predstavniki delodajalcev in delojemalcev iz vseh 
evropskih držav za področje tehnike iz gledališke dejavnosti. Stroške krije organizator, 
za Gloso sta na voljo 2 mesti. Ker se sestanka kot drugi udeleženec Denis Miklavčič ne 
more udeležiti, bi bilo dobro da se to mesto nadomesti z drugim udeležencem. 

 
 Nov sindikalni zaupnik Mitja Ritmanič iz Lutkovnega gledališča ljubljanskega, ki je bil 
izvoljen pred kratkim zaradi izstopa Alenke Pirjevec, je zaprosil za informacije in 
pomoč pri sindikalnem delu, zlasti pri prevedbah v nov plačni sistem. Vso pomoč v 
zvezi s prevedbami lahko dobi pri podpredsednik Denisu Miklavčiču na sedežu 
Sindikata Glosa. 

 
 Janez Kocjan je zagotovil, da bo osebno obiskal vsak zavod posebej in na licu mesta 
poskušal rešiti čim več odprtih vprašanj in dilem. Vztrajal bo pri tem, da je poleg 
predsednika sindikata v zavodu, če je to mogoče, tudi zaupnik za področje tehnike. 

 
Naslednja seja sindikalne konference, ki bo hkrati tudi volilna, bo natanko čez en mesec ob 
isti uri in istih prostorih. 
 
Seja je bila zaključena ob 15.45 uri. 
 
Zapisala:        Predsednik konference: 
Jožica Anžel l.r.        Tone  Kuzma l.r. 


